WEST 9 ZONE KIDS 西九匯



一站式概念購物中心 One-stop concept Shopping center



物業概覽

西九匯是一個概念購物中心,為家長和 孩子提供一站式的教育、餐飲、購物和 娛樂體驗。商場位於奧運港鐵站上方, 位置便利。

西九匯提供不同類型的活動及教學課程, 包括藝術、興趣科學、科技等等。孩子 總會在這裡找到適合他們的活動。

Property Fast Facts

West9zone Kids is a themed mall that offers creative, one stop education, dining and entertainment experiences for parents and their little ones. The Mall is situated above the Olympic MTR Station and provides a pleasant children-friendly environment.

West9zone Kids offers a wide range of activities and educational classes for kids. From art and craft to science and technology, you can always find something interesting for every young mind.





樓層設計 大小俱備 Floor Plans Varying in Size

G/F 平面圖 Floor Plan











物業可出租總面積約60,000平方呎。舖位面積由262平方呎到4,887平方呎不等。

A Choice Of Flexible Floor Plans

The property offers a Gross Rentable Floor Area of approximately 60,000 sq. ft. of shops. Spaces range from 262 sq. ft. to 4,887 sq. ft.

樓層設計 大小俱備 Floor Plans Varying in Size





Leasing Enquiries 租務查詢

3669 2788
leasing@hendersonsunlight.com



Henderson Sunlight Property Management Limited 恒基陽光物業管理有限公司

Estate Agent's Licence (Company) 地產代理牌照(公司) C-024300



於本小册子內,除非文義另有所指,否則一切載列之面積均指可出租總面積。 所列之面積去經核實,以現場實度為進。

In this brochure, unless the context otherwise requires, all areas quoted mean Gross Rentable Areas. The areas quoted have not been verified and shall subject to site measurement.